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Agenda Bestyrelsesmøde 

Dato: 20/06/2023 kl. 18.30 Afbud: Mia-Louise, Mette Poulsen; Allan 

Sted: HRK-kontor Charlotte midlertidig passiv pga ansættelse 

Punkter:  

Nyt fra formanden 

 

Klubbens økonomi 

 

- Saldobalance: Vi er stadig pænt foran mht total saldoen i forhold til sidste år. 

- Afregning pinsespringstævne: Overslag overskud mellem 10.000 og 15.000kr 

- Træpiller er faldet i pris – pensionærer ønsker mulighed at vælge træpiller frem 
for spåner – er vi klar til at genindføre og hvordan?:-afventer oplæg fra 
staldkoordinator 

 

Beretning fra udvalg 

 

- Juniorudvalg/Victoria 

- Der bliver to flettekurser – et under ridelejren og et efterfølgende. 

- Der planlægges nogle hyggeaftener i sommerferien 

 

- Stævneudvalg/Ida  

- Holtemesterskaberne 12. og 13. august 

- Dressurstævne 26. & 27. august holdmesterskaber 

- Springstævne september 

- Festudvalg:Ida hører Maria og Cille om der kunne laves en høstfest i forbindelse med 

stævnet. 

- Cafeudvalg: Ulla – snakker med dem, som måske kunne være interesserede. Vær 

opmærksom på sodavandskøleskabet. 

- Aktivitetsudvalg/Ida: måske få malet spring under ridelejren? 

- Sponsorudvalg/Dorte: Afslag fra Jem&Fix på div. materialer, men bevilliget 30.000 kr. til 

rideskole pony af DGI/DIF. Friluftrådet er søgt borde/bænkesæt.  

 

- Fondsudvalg/vedligeholdelsesudvalg/Dorte 

- Kommunen er færdige at lave riste, og har accepteret at det også er kommunen som skal 

afholde udgiften til reparation af asfalt hele vejen rundt om stalden.  

 

Personale 

- Indhentelse af børneattester på alle nyansatte – status: der mangler at få mitID for 

Anette ind i systemet. Skal prioriteres.  

- Anette bliver bedt om at sørge for at håndklæder bliver vasket og tørret. 

Staldkoordinatorfunktion: Forretningsudvalget tager en snak med Charlotte om status.  
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Claus bliver ansvarlig for maskinerne og værkstederne og får mandat til selv at bestille 

reservedele og nødvendige reparationer. 

- Forretningsudvalget snakker med Naja om ansvarsområder. 

 

Rideskolen 

-Info fra rideskole rep. -Mia-Louise: Udvalget har mange gode projekter og initiativer på 

vej. Rengøringsdagen gik fint og der blev lavet meget. Aftalt, at udvalget med 

bestyrelsens (forhånds)godkendelse må afholde nødvendige udgifter til udvalgets 

projekter. 

         

Drift 

Henvendelse fra kommunen om miljøtilsynet: Status: 

- Jordprøver skal foretages af sagkyndig certificeret virksomhed – prøver udtaget i går 

og sendt til laboratoriet (Ulla) 

- Erklæring fra sagkyndig om beton tilstand i møddingskummerne – sagkyndig 

erklæring skal sendes til km (Ida) Ida rykker Steffen 

- Overdækning af mødding (Dorte) Dorte og Claus laver en simpel løsning 

 

Vedligehold 

 

- vedligeholdelsesplan med estimerede udgifter er under udarbejdelse/Dorte 

 

                 Henvendelser fra medlemmer og andre 

        -Mails/beskeder fra pensionærer om tone/kommunikationsform m.m./Dorte 

-Mail vedrørende betaling af startgebyr mesterskab – har vi lovet det? Det har været 

sådan tidligere og vi betaler for i år. Fremover skal det godkendes via underviserne og 

af Ida på forhånd. Desuden dækker HRK kun hvis man reelt starter. Udgifter til 

opstaldning, transport eller andre udgifter dækker HRK ikke. Ida snakker med 

underviserne 

 

Diverse  

 

- Ønsker vi, at der skal udfodres hø (i net) på rideskolefolden?: Nej, fordi så skal der 

samles klatter. 

- Nyt køkken cafe – Gjørup- /Ida status: Ida har rykket og håber det kan ske over 

sommeren. 

- Boks til strøm til HRKs egne sommergræsfolde, samt til Kikhanebakken/Ida status: Ida 

venter på liste fra Claus, som vil sætte det op når indkøbt.  

- Lys på udendørsbane – dialog med kommunen herom: Ida snakker med kommunen. 
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-Hegn på Kikhanebanen: Victoria har været i kontakt med nogle firmaer for at få 

hegnspælene, men der er ikke nogen, der vil eller kan blandt andet på grund af mangel 

på personale.  

 

-Dorte kontakter kommunen mht retten til at bruge foldene næste år. 

-Samtaler med de resterende undervisere skal planlægges. 

 

 


